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Zápis č. 12 z jednání kolegia děkana ze dne 11. 7. 2024 

 

Přítomni: O. Blažek, T. Gec, T. Karásek, Z. Kasáková, M. Krausz Hladká, M. Nekola, A. 

Veselý 

 
Omluveni: P. Bednařík, D. Emler, M. Gregor, T. Klabíková Rábová, M. Pečená 

 

Sdělení děkana:  

1. Dne 20. 6. proběhly zbývající bilanční pohovory s řediteli ISS a IKSŽ. 

2. Dne 25. 6. se děkan zúčastnil jednání pracovní skupiny FSV UK pro detekování 
možných překážek v kariérním rozvoji žen - předmětem jednání byl dvouletý plán 

mentoringového programu pro fakultní akademické a vědecké pracovnice.  
3. Dne 3. 7. proběhlo jednání s koordinátorkou pracovní skupiny FSV UK pro udržitelnost, 

dr. Petrou Koudelkovou, k problematice zodpovědného zadávání veřejných zakázek.  

4. Dne 3. 7. proběhlo jednání s Uttiyem Raychaudhurim, prorektorem Denver University 
pro zahraniční spolupráci, o dalším postupu při posílení spolupráce s Korbel School of 

International Studies. 
5. Dne 11. 7. proběhne jednání se zástupci European Forum Hebrew University v 

Jeruzalémě o možnostech další spolupráce. Poděkování vedoucí Herzlova centra, dr. 
Ireně Kalhousové, za zprostředkování jednání. 

6. Plán jednání kolegia a dalších pro ZS 2024 byl kolegiem děkana vzat na vědomí.  

7. Informace k el. podpisům proděkanů a jejich využívání. 
 

Sdělení členů kolegia děkana: 

PhDr. Petr Bednařík, Ph.D. – proděkan pro akreditace a kvalitu studia 

1. Rada pro vnitřní hodnocení UK schválila reakreditaci bakalářského studijního programu 
Sociologie a sociální politika na maximální dobu 10 let. Dále schválila nové garanty 

navazujících SP Economics and Finance (doc. Novák) a Media and Area Studies (doc. 

Doudaki).  
2. Fakulta na konci června zaslala na rektorát kontrolní zprávu doktorského studijního 

programu Sociologie, žádost o podpis smlouvy s Universität Konstanz o double degree 
u navazujícího mgr. SP Public and Social Policy Studies, žádost o úpravu studijního 

plánu navazujícího mgr. SP Economics and Finance.    
3. Probíhají konzultace ohledně smluv anglických studijních programů (Journalism, Media 

and Globalisation; Migration Studies and New Societies).            

 

 



 

  
 Univerzita Karlova, Fakulta sociálních věd  /  Smetanovo nábřeží 6, 110 01 Praha 1 

info@fsv.cuni.cz, tel: 222 112 111 

www.fsv.cuni.cz 

 2 / 5 

PhDr. David Emler, Ph.D. – proděkan pro rozvoj 

1. Probíhá realizace výzvy na společenskovědní projekty v programu mobilit s Tchaj-

wanem. 
2. Uskutečnilo se jednání s ředitelem ISS a OPPI. 

3. Nadále běží projekt Ph.D. Infra     

Mgr. Tomáš Gec – člen kolegia pro projekt Modernizace a rozšíření prostorového 

zázemí výuky v Areálu Jinonice 

1. Probíhá hodnocení VZ na zhotovitele DPS pro Akci děkanát Jinonice.  
2. Probíhá tvorba technické specifikace VZ na dodávku FVE a plánovonou předběžnou 

tržní konzultaci. 

doc. PhDr. Martin Gregor, Ph.D. -  proděkan pro doktorské studium a další formy 

vzdělávání 

1. Pedagogický seminář pro doktorandy - v následujícím akademickém roce proběhne 

naposledy v aktuální formě, poté bude součástí Základního kurzu pedagogických 

kompetencí, který se bude vztahovat nejen na doktorandy, ale zejména na nově přijaté 
AP a L zaměstnance. Prozatím alespoň upraven název (Essential Teaching Skills), 

doplněny organizační informace a bude i efektivnější marketing, včetně rozeslání 
potenciálním zájemcům ze všech programů již tento měsíc. 

2. Informace ze setkání proděkanů 26. 6.: UK připravuje změny Zásad pro vnitřní 
soutěže, aby tyto zdroje pro studenty byly použitelné dle Stipendijního řádu - nicméně 

toto vyžaduje i soulad s rozhodnutím MŠMT o udělení podpory pro RVO (Cooperatio, 

UNCE, Primus). 
3. Stále není jasná budoucnost zákona č. 30, který má rušit SVV a umožnit jiný typ využití 

(nyní jde stále o tzv. “soutěžní” peníze). 
4. V připomínkovém řízení novely VŠ zákona je už nyní "možnost započtení příjmů 

externích subjektů, pokud vedou k dokončení disertačního výzkumu" (motivovaná 
příjmy zejména na AV). V tomto kontextu je cílem na úrovni celé UK systemizovat 

možnost "industriálního PhD" ve stylu MFF, aby tyto externí příjmy (i) mohly být 

poskytovány výhodnější formou stipendia a dále aby (ii) mohly být započteny do 
doktorandského příjmu. 

5. K diskusi o rozdílech mezi prezenční a kombinovanou formou (poptávané ze strany 
garantů z řady fakult) přijde více podnětů přímo od p. prorektora. (Nicméně zásadní 

rozdíl v odlišné době studia prakticky nelze implementovat díky zákonu o VŠ, který 
omezuje dobu studia na 3 či 4 roky.) 

6. Aktuální stav novely VŠ zákona - stále nejasná účinnost od 26/27 (univerzitou 
preferované) či dříve, tj. od 25/26; dokonce se nyní diskutuje možná příprava nového 

zákona hned po přijetí novely (případně po přijetí dvou novel).  
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PhDr. Zuzana Kasáková, Ph.D. – proděkanka pro zahraniční styky 

1. Informovala o obsahu školení k protivlivu, které proběhlo v pondělí 17. 6. 2024 na 

MŠMT. 
2. Informovala o spolupráci s Indonésií v rámci IISMA, která je nastavena na úrovni UK a 

zahrnuje mobility studentů na úrovni bakalářského studia na jednotlivé fakulty UK.  
3. Probíhá sběr předmětů pro přijíždějící studenty na příští akademický rok.  

4. Informovala o nabídce dlouhodobé spolupráce se třemi prestižními partnery: Lahey 

Hospital and Medical Center (https://www.lahey.org/), University of Massachusetts in 
Boston (https://www.umb.edu/) a Royal College of Surgeons in Ireland 

(https://www.umb.edu/). Po sérii přípravných schůzek na úrovni RUK se nyní přikročilo 
k síťování na úrovni fakult a kateder, tak aby do budoucna měl RUK k dispozici 

dostatečné množství odborníků pro společné projekty. 
Předběžně vytipovanými okruhy témat a silnými stránkami našich partnerů jsou:  
● Healthcare Technology and Informatics  

● Biomedical Engineering 
● Public Health Innovation 

● Pharmaceutical Sciences 
● Telemedicine and Remote Healthcare 

● Health Systems Engineering 
● Neurology 

● Cancer medicine 

Informace rozeslána na instituty 
5. Účastnila se jednání s Uttiyem Raychaudhurim, prorektorem Denver University pro 

zahraniční spolupráci, o dalším postupu při posílení spolupráce s Korbel School of 
International Studies, které proběhlo dne 3. 7. 2024. 

6. V pátek 12. 7. 2024 se zúčastní schůzky se zástupci Kyungpook National University na 
FSV UK. 

7. V pondělí 15. 7. 2024 proběhne na RUK schůzka se zástupci univerzity UCSI 

z Malajsie. 
8. Informovala o schůzce 4EU+ na RUK ohledně stavu aktivit a vedení aliance.  

9. Informovala o stavu hodnocení žádostí v rámci Visiting Professorships.  
10. Informovala o setkání se zástupci Sociální komise AS FSV UK k dotazníku k situaci na 

FSV UK, které proběhlo 25. 6. 2024. V této souvislosti vyplynula otázka postavení 
ombudsosob na FSV UK. Přednesla otázku možnosti vytvořit na děkanátu stálou 

pozici, která by řešila stále vážnější problémy, které nyní řeší právě ombudsosoby, a 
na kterou by se mohli obracet i zaměstnanci.  

11. Informovala o setkání pracovní skupiny pro well-being, které se uskutečnilo 25. 6. 

2024. 

PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

1. Sumarizace podkladů pro posuny v interní komunikaci. 
2. Na sociálních médiích pokračuje komunikace směrem ke studentům (zkušenosti z 

Erasmů aj.) 
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PhDr. Malvína Krausz Hladká, Ph.D. - proděkanka pro studijní záležitosti  

1. Návrh na ukončení DD s Univerzitou Bayreuth (PPE). Bude odeslán oficiální dopis o 

ukončení. 
2. Vládní rozvojové stipendia - v červenci bude zveřejněna výzva, příprava na propagaci.  

3. Podmínky PŘ - marketingová sekce bude doplněna OVVK po domluvě. 
4. Setkání na Rektorátu s představiteli UNHCR (při podpisu memoranda), kontakty ihned 

použity v memorandu s Duolingem.  

5. Mikrocertifikáty - informovala o plánované aktivitě IPS, obecná diskuze k potřebě 
informací. 

6. Odvolací řízení vyřízeno - spisy připravené k odeslání na RUK. 

Mgr. Martin Nekola, Ph.D. - proděkan pro elektronizaci 

1. Podle vyjádření dodavatele docházkového systému budou v příští aktualizaci 
(červenec 2024) všechny dosud nepřeložené položky přeloženy do anglického jazyka. 

Žádné další problémy nebo chyby nejsou hlášeny. 

2. Proběhla schůzka s tajemníkem FSV k managementu IT agend.  
3. Bude připravena Koncepce rozvoje IT, která bude  obsahovat střednědobé výhledy a 

záměry v této oblasti. 
4. 25.6. proběhla schůzka s vedoucím odboru ICT 2. LF UK Ing. Procházkou. Byly 

diskutovány otázky elektronizace na obou fakultách a UK. 
5. Probíhají diskuze ohledně dalšího vývoje fakultního konzultačního systému. Mj. 

proběhlo představení konzultačního systému používaného na FTVS UK (MS 

Bookings).    

prof. PhDr. Arnošt Veselý, Ph.D. - proděkan pro vědu a výzkum 

1. Výsledky PRIMUS (Bajgar - IES, Kocmanová - IPS). 
2. Nominace na Cenu předsedy RVVI za propagaci nebo popularizaci výzkumu, 

experimentálního vývoje a inovací 2024. Kolegium děkana schválilo navrženou 
nominaci M. Parízka.   

3. Informace o stavu zpracování hodnotících zpráv za oblasti výzkumu.  

4. Podnět ohledně neetického jednání doktoranda Mgr. Luka Nikolič. Věc by měla být 
řešena na fakultní komisi pro etiku ve výzkumu.  

5. Projekt  CZDEMOS4AI: Prospěšný multiagentní AI avatar v malé demokratické 
společnosti, který připravil tým prof. Hynka, byl vybrán k financování v rámci projektu 

SIGMA DC5. 
6. Úprava podmínek pro habilitační a jmenovací řízení na UK.  

7. Personální změny na OV (Jonáš Klos). 

 Ing. Ondřej Blažek - tajemník fakulty 

1. Priority pro letní měsíce jsou směrnice a problematika DPH.  

2. Jednáme s RUK o podobě nového kontrolingového řetězce. 
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3. Minulý týden byla podepsána smlouva na upgrade systému Dalet používaný RTL.  
4. Od července 2024 nastoupila nová výkonná asistentka tajemníka Eva Větrovská.  

 
 

 
Různé: 

  

Příští jednání kolegia děkana proběhne dne 12. 8. 2024 od 9:30 ve Voršilské v místnosti č. 
508 

  
 

 
  

Zapsala: Ing. Monika Mandová                              

 
 

 
 

 
 

 

Vidi: PhDr. JUDr. Tomáš Karásek, Ph.D. 
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